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                                                P R O T O K Ó Ł    Nr  XXVIII/ 13 

        z sesji Rady Gminy Czernice Borowe , odbytej w dniu  27  grudnia  2013 r. 

        w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Czernicach Borowych . 

 

 

            Posiedzeniu przewodniczył i obrady prowadził Pan Włodzimierz Stolarczyk - 

Przewodniczący Rady Gminy . 
                                                                   

Posiedzenie  rozpoczęto o godz. 12:00  , zakończono o godz.15-tej . 

 

Na stan radnych – 15 , obecnych było  15  w/g załączonej listy obecności. 

 

W obradach udział wzięli :  Skarbnik Gminy , Sekretarz Gminy , sołtysi  , Starosta 

Przasnyski , Marek Walendziak - Przewodniczący Rady Powiatu ,Wiesława Krawczyk 

– radna Wojewódzkiego Sejmiku  Mazowieckiego  , Witold Nosarzewski – prezes 

Stowarzyszenia . 

    

    Ad.pkt.1 

 

     Przewodniczący Rady Gminy – Włodzimierz Stolarczyk otworzył sesję , powitał 

zebranych  i stwierdził  quorum  władne do podejmowania prawomocnych uchwał . 

 

     Ad.pkt.2 

 

Przewodniczący poinformował  , że wszyscy radni otrzymali  ustalony  porządek 

obrad.   Czy ktoś  chce zabrać  głos odnośnie  porządku obrad  ?. 

 

Wójt zaproponował wprowadzenie do porządku obrad  jako pkt.8 podjecie uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr 121/XI/12 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 25 stycznia 

2012 r. w sprawie wspólnej realizacji inwestycji „ Przebudowa dróg gminnych , 

powiatowych usprawniających komunikację pomiędzy  Gminą Grudusk , powiat 

ciechanowski i Gminą Czernice Borowe powiat przasnyski „. Bilansowaliśmy  rok i 

okazało się , że  potrzeba jeszcze  wydatkowania kwoty 54.024 zł  na tą inwestycję  . 

Wynika  to z rozliczenia  całej inwestycji . 

Ponadto   wnosi o  wprowadzenie do porządku obrad w pkt.10 - podjęcie uchwały w 

sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2014 – 

2033. Ta  uchwała   była omawiana  na komisjach  , ale przez  pomyłkę nie zapisana w 

sesyjnym porządku obrad . 

                                                                         

                                                                      Przewodniczący poddał pod głosowanie 

                                                                      wniosek formalny p. Wójta dot. uzupełnienia 

                                                                       porządku obrad  : 

                                                                       za................................. -   15 

                                                                       przeciw....................... -     0 

                                                                       wstrzymało się........... -     0 

 

Rada Gminy jednogłośnie  przyjęła  wniosek formalny  Wójta . Głosowanie odbyło się 

przy obecności 15 radnych . 

 

        Przewodniczący  odczytał porządek obrad - po zmianie  , który   przedstawia się 

następująco : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej XXVII  sesji Rady Gminy. 



                                                                  2 

4. Interpelacje radnych – złożone na piśmie. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy . 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2013 – 2028 .           

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 225/XXI/13 Rady Gminy 

           Czernice Borowe z dnia 29 stycznia 2013 r. w sprawie uchwalenia uchwały 

           Budżetowej na 2013 rok. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 121/XI/12 Rady Gminy Czernice 

Borowe z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie wspólnej realizacji inwestycji „ 

Przebudowa dróg gminnych , powiatowych usprawniających komunikację pomiędzy  

Gminą Grudusk , powiat ciechanowski i Gminą Czernice Borowe powiat przasnyski „. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie 

ścieków. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czernice Borowe na lata 2014 – 2033. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  uchwały budżetowej na 2014 rok . 

12. Przyjęcie  sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

za 2013 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2014 rok. 

14. Przyjęcie sprawozdań z działalności komisji Rady Gminy za 2013 rok 

 / 4 komisje /. 

15. Przyjęcie planów pracy komisji Rady Gminy na 2014 rok / 4 komisje / . 

16. Wolne wnioski i zapytania. 

17. Zakończenie obrad sesji . 

 

Ponadto Przewodniczący poinformował  , że po sesji przewidziany jest  uroczysty 

obiad, na który serdecznie zapraszamy . 

 

 

      Ad.pkt.3 
 

                     Przewodniczący Rady zapytał się czy radni wnoszą uwagi  do protokółu z 

poprzedniej  sesji.   

 

Dyskusja : 

radny  Rafał Gotowiec – z racji tego , że my radni  reprezentujemy swoich  

mieszkańców  ,po rozmowie z jednym mieszkańcem stawiam taki  wniosek , że w 

protokole z poprzedniej sesji w punkcie wolne wnioski i zapytania protokół jest  

niedokładny i nie odzwierciedla tego co było na sesji , między innymi  było takie 

sformułowanie  wypowiedzi  Wójta, że stowarzyszenie jest na poziomie 

pierwszoklasistów  i  nie ma tego w protokóle . 

Wydaje mi się  , że wypowiedź  Pana Nosarzewskiego była  dłuższa niż jest w 

protokóle. Proponuje odtworzyć nagranie i porównać sporną kwestię  - to co jest 

nagrane , a co jest w protokóle 

 

Przewodniczący Rady -  myślę  , że  jeżeli są jakieś nieścisłości , czy jest niezapisane - 

możemy odtworzyć i p. Monika  uzupełni protokół . Chociaż co prawda protokół  to 

nie jest stenogram  i słowo w słowo  raczej nie musi być zapisywane . 

Dzisiejszy porządek obrad jest dosyć napięty i nie chciałbym sesji przedłużać . 

Pani Bogumiła Cienkus – Sekretarz Gminy  stwierdziła , że  wyjaśnienie tej  kwestii i 

odsłuchanie  części nagrania z sesji  winno odbyć się  na tej sesji . 
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Wójt – czy są jakieś konkretne poprawki  , które trzeba wnieść, a nie zostały zapisane . 

Proponuję o skonkretyzowanie wniosków o  uzupełnienia  proponowanego zapisu . Ja 

nie pamiętam słowo w słowo dokładnie  jak było . 

 

radny Rafał Gotowiec - dokładnie  nie pamiętam jak to było i trudno  mi jest  bardziej 

szczegółowo  to określić. 

 

Przewodniczący  zaproponował , że jeżeli radni wyrażą zgodę to możemy  przyjąć  

protokół wraz  z poprawkami  . Czy możemy  przyjąć protokół po uzupełnieniu 

wnoszonych poprawek  . 

 

radny Leszek Czarzasty – jak można przyjąć protokół  przed odtworzeniem tego 

nagrania . Uważam  , że jeżeli  padł taki  wniosek  , to powinno zostać  odtworzone  i 

później uściślone . 

 

Pani Cienkus Bogumiła  - to jest  właściwy moment , ażeby wyjaśnić zapisy w 

protokóle .  Jest to kwestia  proceduralna  , § 62 wypowiada się na ten temat  . 

Jak Pani mecenas mówiła – radni są władni w każdym czasie zmienić porządek obrad  

Proponuję przesunąć do części dalszej porządku obrad  „ przyjęcie protokółu „. 

Przesunięcie nie rzutuje na dalsze prowadzenie obrad . Może należałoby w przyszłości  

zastanowić się  co do sporządzania zapisów w protokóle . Należałoby dokonać  zapisu 

w protokóle na ile  on ma być szczegółowy . Intencją protokółu jest zapisanie sentencji 

wypowiedzi , a nie wszystkie słowa dosłownie / takie jest również  stanowisko Pani 

mecenas /. Dzisiaj nie będziemy odwoływać się do pamięci tylko do  faktów. 

 

Pan Witold  Nosarzewski – zabolała mnie szczególnie wypowiedź Wójta, który  

porównał nas  do pierwszoklasistów .Nie ma słowa na ten temat  . Uważam  , że jest to 

celowo robione . Uważam , że Pani Sekretarz i państwo  również  bardzo źle  radzicie , 

żeby  przesunąć punkt na później  i przyjmować protokół dzisiaj .  Jak można  przyjąć 

protokół , który jest źle zapisany . Mieliśmy sytuację , że na poprzedniej sesji coś się 

działo  , powstał protokół i dzisiaj wiemy co jest w tym protokóle  . Jak można go 

przyjąć w ciemno . Mając tym bardziej takie doświadczenie . Uważam , że przyjęcie 

protokółu powinno być na następnej sesji po sporządzeniu nowego protokółu , 

zapoznaniu się z nim przez  radnych  i dopiero . Jak można w ciemno przyjmować 

protokół . Nie rozumiem tego . Apeluję do państwa rozsądku – jak można przyjmować 

protokół  nie znając jego treści . Czy to jest za trudne  do zrozumienia ? Proponuję 

odtworzyć nagranie i porównać sporną kwestię . 

 

Wójt - protokół  z sesji wyłożony był do wglądu przed sesją . Radni  mieli czas  , ażeby  

przyjść i zapoznać  się  z protokołem . Dzisiaj jest właściwy czas , ażeby przegłosować 

przyjęcie  protokółu . Jeżeli są zastrzeżenia , to proponuję , ażeby zgłosić konkretny 

wniosek  , że : mówiłem tak , a zapisane jest  tak  - wnoszę  o poprawienie zapisu . 

Wtedy się  głosuje wniosek .  Mówienie , że mi się nie podoba , to wynika przepraszam  

bardzo z nieznajomości  tematu kompletnie . 

 

Pan Nosarzewski – ja mówiłem o sprawdzenie z zapisem , a nie z moją wyobraźnią . 

 

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie przesunięcia „ przyjęcia protokółu „ w 

dalszej kolejności porządku obrad . 

 

 Głosowanie odbyło się przy obecności 15 radnych .        

 

                    

                                   Przewodniczący poddał pod głosowanie 
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                                   przesunięcie pkt.3 w dalszej kolejności porządku obrad : 

                                         za............................... -  15 

                                         przeciw.....................  -   0 

                                         wstrzymało się.........  -   0 

 

Rada jednogłośnie opowiedziała się  za przesunięcie pkt. 3  w dalszej kolejności 

porządku obrad  , po odsłuchaniu  części nagrań z poprzedniej sesji . 

 

          Przewodniczący Rady Gminy  po pkt.15 porządku obrad poprosił o odtworzenie 

nagrania  z poprzedniej sesji . 

 

Pan Witold Nosarzewski  - poprosił  o odtworzenie tej części nagrania , gdzie Wójt 

powiedział , że prezentujemy  poziom klasy I – zależy nam na tym fragmencie . 

Poczuliśmy się  jako stowarzyszenie bardzo urażeni tą wypowiedzią . 

 

Zebrani wysłuchali nagrania kwestionowanej  części  zapisu  z obrad poprzedniej  

sesji . 

 

Pan Nosarzewski  - o tą wypowiedź  mi chodziło. Również  moja  wypowiedz jest tak 

okaleczona , że wręcz nieczytelna . 

 

Pan  Nosarzewski  - ja sobie  wyobrażam , że trzeba  sporządzić  protokół na nowo , 

poddać go ocenie radnych i dopiero go przyjąć . To urządzenie mamy na to , ażeby  

protokół wszystko odzwierciedlał . Ja jestem autorem tych słów i prowadziłem dialog z 

Panem Wójtem . Pan Rafał dzisiaj przed chwilą dostał ode mnie protokół i dopiero go 

przeczytał przed sesją . Nie zapoznany był . Byłem wnioskodawcą , ale  nie mam 

prawa zabierać głosu na sesji . 

 

Przewodniczący Rady  Gminy poinformował  , że ogólnie protokół jest zgodny z 

przebiegiem obrad . Protokół i wnioski do protokółu mogą zgłaszać radni . Co dodać i 

uściślić - należy do wnioskodawcy . Proszę radnego Gotowca o uściślenie wniosku . 

 

radny Gotowiec – po odsłuchaniu wypowiedzi Wójta słyszałem  , że było powiedziane 

cytuję „nie bo nie ,  to  jest argument na poziomie pierwszej klasy „ Nie było 

powiedziane  , że wy macie poziom  I klasy  , tylko ten argument - nie bo nie . Ja tak 

przed chwilą słyszałem . Wnoszę o zamieszczenie  uściślenia tej wypowiedzi Wójta to 

jest : „ nie bo nie – to jest argument na poziomie klasy I „.zacytować słowa Wójta , 

niech to się znajdzie  w protokóle . 

 

Pan Nosarzewski - zapytał się  czy moją wypowiedź da się poprawić  , bo ona jest tak 

okaleczona , że  -  ta w protokóle . Niby błąd .  Przecież chodzi w protokóle mówiliście 

Panowie Pan Przewodniczący Pan Wójt ,  chodzi o sens , a tam nie ma sensu . Tam jest 

zupełnie zgubiony sens . 

 

Wójt  zaproponował zamieszczenie  cytatu  jego  wypowiedzi  w protokóle , tak jak 

powiedział . 

 

Pan Nosarzewski - stwierdził , że trzeba  mieć zezwolenie  Pana Wójta na  coś takiego . 

 

Wójt – to jest moja propozycja  . 

 

Pan  Nosarzewski  -  propozycja to jest w protokóle  pańska , niestety nie pierwsza i 

nie ostatnia . 

radny Rafał Gotowiec  - proponuję zacytować słowa Pana Nosarzewskiego Witolda i 
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Wójta w protokóle . 

 

Przewodniczący Rady zaproponował  , że w protokóle zapisane zostaną zgodnie z 

wnioskiem p. Gotowca  - wypowiedzi / kwestionowane przez p. Nosarzewskiego , że 

jest brak zapisu / zacytowane słowa  p. Wójta  i p. Nosarzewskiego . 

 

radny Czarzasty Leszek – co w przypadku , jeżeli te poprawki dalej nie będą się 

zgadzały  z przebiegiem . My teraz zagłosujemy . 

 

Przewodniczący Rady  -  wysłuchaliśmy nagrania  i sądzę  , że te poprawki , które 

przed chwilą ustaliliśmy znajdą się w protokóle . Każdy ma prawo zagłosować za 

przyjęciem lub   nie . Protokół przyjęty jest  już przyjęty . 

 

Głosowanie odbyło się przy obecności 14 radnych . 

 

                                                                      Przewodniczący poddał pod głosowanie 

                                                                      przyjęcie  protokółu z poprzedniej sesji 

                                                                       z ustalonymi poprawkami   : 

                                                                           za............................... -  10 

                                                                           przeciw.....................  -   0 

                                                                           wstrzymało się.........  -   4 

 

Rada Gminy  większością  głosów „ za „    przyjęła  protokół  Nr  XXVII / 13  z 

poprzedniej sesji z poprawkami . 

 

      Ad.pkt.4 

 

Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad jest  przewidziane 

– interpelacje radnych złożone na piśmie . 

 

radny  Leszek Czarzasty poinformował , że na poprzedniej sesji grupa radnych 

złożyła interpelacje ,  otrzymał jako pierwszy na liście  odpowiedź  . § 35 pkt. 7 Statutu 

mówi , że jeżeli odpowiedź jest niezadawalająca , to mogę wnieść o uzupełnienie 

odpowiedzi . Dostałem odpowiedź , ale nie miałem czasu przekazać odpowiedzi 

zainteresowanym . Proszę Przewodniczącego Rady Gminy o odczytanie odpowiedzi na 

złożone interpelacje teraz na sesji . 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  pism - odpowiedzi  na dwie  interpelacje . 

 

radny Leszek Czarzasty  - w Statucie § 35 pkt. 7  jest zapisane – niezadowolony radny 

może zwrócić się o uzupełnienie odpowiedzi na interpelację . Kiedy możemy się 

zwrócić o takowe uzupełnienie nieścisłości  , jaki jest czas ? Teraz  nie wszyscy będą w  

stanie ustosunkować się do tej odpowiedzi . zaproponował  złożenie wniosku na 

następnej sesji . 

 

Przewodniczący Rady  poinformował , że na następnej sesji może  być  takowy 

wniosek złożony .  Strony – radni i Wójt nie wnieśli uwag . 

 

       Ad.pkt.5 

 

                 Wójt Gminy złożył  sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta  . 

Radni i sołtysi   otrzymali z materiałami sesyjnymi to sprawozdanie . 

Sprawozdanie  stanowi załącznik do protokółu. 

Dyskusji  nie było . 
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     Ad.pkt.6 
 

                  Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2013 – 2028 . 

  Skarbnik Gminy     przedstawiła  i szczegółowo omówiła  proponowane zmiany w 

budżecie gminy .    Dochody w budżecie po zmianach  wynoszą 14.314.323,30 złotych  

Wydatki w  budżecie po zmianach wynoszą – 16.817.427,99 złotych . 

                                                                                                                             

 Dyskusja : 

radny Józef Polakiewicz  - te 54 tys. złotych to jest dotacja ? 

Skarbnik Gminy – zachodzi potrzeba o taką kwotę zwiększyć dotację na inwestycję 

drogową z Gruduskiem . To jest kwota 54 tys. złotych potrzebna na w/w inwestycję , 

ażeby całkowicie rozliczyć ten ciąg drogowy . 

Głosowanie odbyło się przy obecności 15 radnych . 

 

                                                                      Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                       i poddał pod głosowanie : 

                                                                              za...................................  -   15 

                                                                              przeciw.........................   -     0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -     0 

 

Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr 299 / XXVIII / 13   w sprawie zmiany 

uchwal\y w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na 

lata 2013 – 2028 . 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

      Ad.pkt.7 

 

            Przewodniczący Rady Gminy poinformował , że w tym punkcie porządku obrad    

       przewidziane jest podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr 225/XXI/13 Rady 

      Gminy Czernice Borowe z dnia 29 stycznia 2013 r. w sprawie uchwalenia uchwały 

Budżetowej na 2013 rok. 

Skarbnik Gminy  poinformowała , że w planie dochodów gminy  nie ma zmian  od 

posiedzenia komisji Rady . Natomiast   dużo zmieniło się  w  wydatkach  z budżetu . 

Przedstawiła  proponowane zmiany  poszczególnymi działami  z podaniem  kwot  jak i 

uzasadnieniem takowej zmiany . 

                                                                                                                                                                                                 

Dyskusji nie było . 

 

    Głosowanie odbyło się przy obecności 15 radnych .    

  

                                                    Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                     i poddał pod głosowanie : 

                                                       za.................................. - 15 

                                                       przeciw......................... -   0 

                                                       wstrzymało się............. -   0 

 

 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 300 / XXVIII/ 13  w sprawie    zmiany 

uchwały Nr 225/XXI/13 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 29 stycznia 2013 r. w 

sprawie uchwalenia uchwały Budżetowej na 2013 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu.   
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Ad. pkt. 8 

 

                Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały   zmieniającej uchwałę Nr 121/XI/12 Rady Gminy 

Czernice Borowe z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie wspólnej realizacji inwestycji „ 

Przebudowa dróg gminnych , powiatowych usprawniających komunikację pomiędzy  

Gminą Grudusk , powiat ciechanowski i Gminą Czernice Borowe powiat przasnyski „. 

 

     Dyskusji i zapytań  nie było . 

 

           Głosowanie odbyło się przy obecności 14 radnych . 

 

 

                                                                      Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                       i poddał pod głosowanie  : 

                                                                              za...................................  -   14 

                                                                              przeciw.........................   -     0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -     0 

  

Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr 301 / XXVIII / 13   zmieniającej 

uchwałę Nr 121/XI/12 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie 

wspólnej realizacji inwestycji „ Przebudowa dróg gminnych , powiatowych 

usprawniających komunikację pomiędzy  Gminą Grudusk , powiat ciechanowski i Gminą 

Czernice Borowe powiat przasnyski „. 

Uchwała  stanowi załącznik do protokółu. 

 

 

Ad. pkt .9 

 

                Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały  w sprawie  zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

odprowadzanie ścieków. 

 

        Dyskusja: 

radny Ryszard Trzciński zapytał się czy zostały stare stawki  , bo taki był nasz zamiar ? 

Wójt odpowiedział , że  tak - zostały stare stawki . Dokonaliśmy analizy i okazało się , 

że  rozbieżności są niewielkie . A jeżeli uszczelnimy system , to będziemy na „0” . Kilka 

osób dopuszcza deszczówkę . Jesteśmy bliscy w zbilansowaniu i dlatego 

postanowiliśmy , ażeby na ten rok pozostała dotychczasowa stawka tj. z  2013 roku . 

 

Głosowanie odbyło się przy obecności 15 radnych . 

 

                                                                      Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                          i poddał pod głosowanie : 

                                                                              za...................................  -    15 

                                                                              przeciw.........................   -      0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -      0 

Rada Gminy jednogłośnie   podjęła Uchwałę Nr 302 / XXVIII / 13   w sprawie  

zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

 

Ad. pkt .10 
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                Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały  w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czernice Borowe na lata 2014 – 2033. 

Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr Os.550.2013 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie  z dnia 11 grudnia 2013 roku w 

sprawie wydania opinii do przedłożonego przez Wójta  Gminy Czernice Borowe 

projektu uchwały Rady Gminy Czernice Borowe w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2014 – 2033. 

 

                   Dyskusji  nie było . 

 

Głosowanie odbyło się przy obecności 15 radnych . 

 

                                                                      Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                          i poddał pod głosowanie : 

                                                                              za...................................  -    15 

                                                                              przeciw.........................   -      0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -      0 

 

Rada Gminy jednogłośnie   podjęła Uchwałę Nr 303 / XXVIII / 13   w sprawie  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2014 – 2033. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt. 11 

 

                Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  uchwały budżetowej na 

2014 rok . 

Skarbnik Gminy  poinformował , że w ostatnim czasie była zmiana  na remont dachu 

świetlicy w Olszewcu / 80 % kosztów  z funduszu sołeckiego , a pozostałe 20 % 

kosztów z funduszu dziedzictwa narodowego  /. 

Wójt – to stało się po posiedzeniach komisji i wspólnej komisji . Spotkaliśmy się z 

sołtysem  oraz radnym  i po dyskusji zaproponowałem takie rozwiązanie .Jeżeli 

zgodzicie się z taką logiką , to dziękuję , a jeżeli nie – to wrócimy do wypracowanej 

formy na komisjach . 

 

Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr Os.551.2013 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie  z dnia 11 grudnia 2013 roku w 

sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Czernice Borowe 

projekcie uchwały budżetowej Gminy Czernice Borowe na 2014 rok. 

 

                   Dyskusji  nie było . 

 

      Głosowanie odbyło się przy obecności 14 radnych . 

 

                                                                        Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

                                                                         i poddał pod głosowanie : 

                                                                              za...................................  -   14 

                                                                              przeciw.........................   -     0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -     0 

 

 

Rada Gminy  jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 304 / XXVIII / 13  w sprawie  

uchwalenia  uchwały budżetowej na 2014 rok 
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Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt. 12 

 

                Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest przyjęcie  sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2013 rok. 

Romanik Bożena – Przewodnicząca GKRPA   poinformowała , że  do dnia sesji  

dokonywane  były zwroty kosztów za dojazdy do Poradni  . Dlatego też  uległa zmianie  

ogólna kwotą  wydana  w 2013 roku . Na dzień  dzisiejszy ogółem wydatkowano -  

26.241.99 zł  . Kwota  niewydatkowana  wynosi -  14.420.04 złotych  . 

Dlatego  też zmniejszeniu uległa ogólna  kwotą na 2014  rok  , wykazana w 

preliminarzu  budżetowym  - wynosi ogółem 46.723.72 zł  , a w pkt.12 wydatki na 

pomoc  finansową , po zmianie zaplanowano na  kwotę  -  1.823.72  -   zł 

   

          Dyskusji  nie było  . 

 

Głosowanie odbyło się przy obecności 14 radnych . 

                                                                      Przewodniczący    poddał pod głosowanie 

                                                                       przyjęcie  sprawozdania : 

                                                                              za...................................  -   14 

                                                                              przeciw.........................  -      0 

                                                                              wstrzymało się ...........  -       0 

 

Rada Gminy  jednogłośnie  przyjęła  sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2013 rok. 

Sprawozdanie  stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt. 13 

 

                Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie   uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2014 rok. 

 

                   Dyskusja: 

radny Rafał Gotowiec - zapytał się o rozliczenie / bilansowanie się / preliminarza 

budżetowego . 

P. Romanik Bożena   - odpowiedział  , że  preliminarz  bilansuje się . 

 

     Głosowanie odbyło się przy obecności 14 radnych . 

                                                                      Przewodniczący odczytał projekt uchwał 

                                                                       i poddał pod głosowanie : 

                                                                              za...................................  -   14 

                                                                              przeciw.........................  -     0 

                                                                              wstrzymało się ...........   -     0 

Rada Gminy   jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 305 / XXVIII / 13   w sprawie   

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

Ad. pkt. 14 

 

                Przewodniczący poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 
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przewidziane jest przyjęcie sprawozdań z działalności komisji Rady Gminy za 2013 

rok / 4 komisje /. 

    

 Głosowanie odbyło się przy obecności 14 radnych . 

 

                                                                      Przewodniczący poddał pod głosowanie 

                                                                       przyjęcie  sprawozdania  komisji Zdrowia, 

                                                                       Oświaty i Kultury : 

                                                                              za...................................  -     14 

                                                                              przeciw.........................   -       0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -       0 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła  sprawozdanie  z działalności komisji Zdrowia, 

Oświaty i Kultury za 2013 rok . 

 

                                                                     Przewodniczący poddał pod głosowanie 

                                                                      przyjęcie  sprawozdania  komisji  Rolnictwa 

                                                                      i  Ochrony Środowiska : 

                                                                              za...................................  -     14 

                                                                              przeciw.........................   -       0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -       0 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła  sprawozdanie  z działalności komisji Rolnictwa 

i  Ochrony Środowiska   za 2013 rok . 

 

                                                                 Przewodniczący poddał pod głosowanie 

                                                                 przyjęcie  sprawozdania  komisji Budżetowej: 

                                                                              za...................................  -     14 

                                                                              przeciw.........................   -       0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -       0 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła  sprawozdanie  z działalności komisji Budżetowej  

za 2013 rok . 

 

                                                                     Przewodniczący poddał pod głosowanie 

                                                                     przyjęcie  sprawozdania  komisji Rewizyjnej: 

                                                                              za...................................  -     14 

                                                                              przeciw.........................   -       0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -       0 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła  sprawozdanie  z działalności komisji Rewizyjnej  

za 2013 rok . 

Sprawozdania  stanowią załączniki do protokółu. 

 

Ad.pkt.15 

         Przewodniczący  poinformował , że w tym punkcie porządku obrad 

przewidziane jest przyjęcie   planów pracy komisji Rady Gminy na 2014 rok 

 / 4 komisje / .                                     

   Głosowanie odbyło się przy obecności 14 radnych . 

 

                                                                      Przewodniczący  poddał pod głosowanie 

                                                                       plan pracy na 2014 r. komisji Zdrowia, 

                                                                       Oświaty i Kultury : 

 

                                                                              za...................................  -     14 

                                                                              przeciw.........................   -       0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -       0 
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Rada Gminy jednogłośnie   przyjęła plan pracy komisji  Zdrowia,Oświaty i Kultury 

na 2014 rok . 

                                                                        

                                                                            Przewodniczący  poddał pod głosowanie 

                                                                             plan pracy na 2014 r. komisji Rolnictwa 

                                                                             i  Ochrony Środowiska : 

                                                                              za...................................  -     14 

                                                                              przeciw.........................   -       0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -       0 

 

Rada Gminy jednogłośnie   przyjęła plan pracy komisji Rolnictwa  i  Ochrony 

Środowiska   na 2014 rok 

 

                                                                      Przewodniczący  poddał pod głosowanie 

                                                                       plan pracy na 2014 r. komisji  Budżetowej: 

                                                                              za...................................  -     14 

                                                                              przeciw.........................   -       0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -       0 

 

Rada Gminy jednogłośnie   przyjęła plan pracy komisji  Budżetowej  na 2014 rok . 

 

                                                                      Przewodniczący  poddał pod głosowanie 

                                                                      plan pracy na 2014 r. komisji Rewizyjnej: 

                                                                              za...................................  -     14 

                                                                              przeciw.........................   -       0 

                                                                              wstrzymało się ...........    -       0 

 

Rada Gminy jednogłośnie   przyjęła plan pracy komisji Rewizyjnej  na 2014 rok 

  

Plany pracy  stanowią załączniki do protokółu. 

 

Ad. pkt. 16 

 

  Wolne wnioski i zapytania . 

 

Pan Zenon Szczepankowski – Starosta Przasnyski  podziękował za zaproszenie  na 

dzisiejszą  sesję . Życzę wszelkiej pomyślności . Macie  osiągnięcia – gratuluję . W 

gminie  demokracja  ma swoje uroki , macie dużo nowych inwestycji. Mam  dużo 

uznania dla waszej działalności . Mam nadzieję , że  w powiecie przasnyskim wasza 

gmina czuje się dobrze . Jako powiat w tym roku utrzymaliśmy I miejsce  w 

wykorzystaniu środków unijnych. Wasza  gmina  ma w tym bardzo duży wkład . W 

tym roku  pieniądze duże szły na budowę infrastruktury i powstawanie miejsc pracy . 

Strefa gospodarcza jest bardzo  ważną dziedziną .  Przerobiony został  Oddział 

Wewnętrzny kosztem Oddziału Psychiatrycznego  .Nie mamy łatwej sytuacji 

finansowej ze Szpitalem w Przasnyszu. Trzeba było podjąć  działanie mające na celu 

poprawę finansów Szpitala. Domagamy się twardo zrównoważenia finansów Szpitala . 

Teraz jest około 3 mln złotych długu . Szpital kosztuje ok. 100 tys. złotych tj. mniej niż 

w poprzednim czasie . 

W 2014 roku dokończymy basen w Chorzelach . Poprzedni wykonawca spowodował , 

że musieliśmy szukać nowego wykonawcy i nastąpiło przedłużenie budowy w czasie . 

Sprawa budowy tego obiektu w Przasnyszu jest dla nas  bardzo trudna , bo nie mamy 

pieniędzy i boimy się brać kredyty przez powiat .Nie chcemy się zadłużać . Skupiamy 

się też na drogach i w przyszłym roku będziemy również je poprawiać . Życzę 
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ażebyście  uporali się ze swoimi problemami , powodzenia w życiu osobistym i 

zawodowym . 

  

Pan Marek Walendziak - Przewodniczący Rady Powiatu Przasnysz - chcę przyłączyć 

się  do życzeń poprzednika . Dziękuję  za  dobrą współpracę z Wójtem i 

Przewodniczącym Rady Gminy . Demokracja ma to do siebie , że  każdy może mieć 

inne  zdanie . Życzę ażeby wasze plany na 2014 rok przyniosły dla was jak najwięcej 

korzyści . 

 

Pani Wiesława Krawczyk – radna Wojewódzkiego Sejmiku Mazowieckiego  - dziękuję 

za zaproszenie mnie . Pomagam jak mogę Przasnyszowi  i okolicznym gminom , ażeby 

dostali wsparcie z Województwa . Gmina Czernice Borowe jest bardzo aktywna . 

Dzisiaj jest okres trudny dla nas , bo nie ma środków finansowych . Realizowana jest 

polityka zrównoważonego rozwoju . Swoją misję staram się realizować , ażeby 

podsumowanie mojej  pracy było zadawalające . Teraz bardzo  dużo jest dyskusji o 

tzw. „ janosikowym „. Obecnie po podliczeniu wyszło , że województwo mazowieckie 

zapłaciło ponad 6 mln. złotych na rzecz innych województw. W tym roku udało się , że 

rozpoczęły się pracę grupy posłów na rzecz ograniczenia finansowania innych gmin 

przez nasze województwo . Szeroki problem dla naszego regionu – jest  dostęp do 

szerokopasmowego internetu . Możecie zawsze  liczyć jako  gmina na moje wsparcie . 

Mam  duże  doświadczenie . Ten okres / święta / to czas nadziei . Życzę pomyślności na 

niwie działalności społecznej i  osobistej . 

 

Przewodniczący Rady  - zwrócił się do Wójta o niezabieranie głosu  , gdyż  

harmonogram jest tak napięty  - proponuje kontynuowanie  dyskusji w drugiej części  

spotkania   czyli w remizie , a teraz  będziemy kończyć sesję . 

 

Pan Witold Nosarzewski  - przepraszam Pani  Przewodniczący , ja czekałem tyle czasu 

aby móc w wolnych wnioskach się wypowiedzieć  . Wczoraj do drugiej rano  

siedziałem  i przygotowywałem materiały , ażeby państwa zapoznać . Tak się traktuje  

w tej  gminie  Stowarzyszenie  Mieszkańców Gminy Czernice Borowe . 

 

Przewodniczący Rady nie udzielił głosu p. Witoldowi Nosarzewskiemu –  Prezesowi 

Stowarzyszenia . 

 

 Przewodniczący Rady podziękował  wszystkim  za przybycie  i zaprosił  wszystkich  

na  drugą część spotkania  . Harmonogram jest tak napięty . Możemy  kontynuować  

dyskusję na  na następnej części spotkania . Zamknął obrady sesji. 

 

Ad. pkt. 17 

 

         Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął  XXVIII 

sesję   Rady Gminy . 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

                          Na tym protokół zakończono  i podpisano. 

 

 

 

Protokółowała 

Bożena  Romanik 


